
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 151
Justitsministeren udtaler i artiklen ”De vil jo tage pengene fra kulturen og så bruge dem 
på de kriminelle” bragt i Politiken, den 3. december 2021, at det kommende lovforslag 
om moms på kunstnerisk virksomhed m.v., jf. SAU alm. del – bilag 328 (folketingsåret 
2020-21), som udgangspunkt ikke vil have konsekvenser for kunstnerne, ”da momsen 
som udgangspunkt vil blive væltet over på brugerne”. Vil ministeren garantere, at mom-
spligten isoleret set ikke vil have konsekvenser for kunstnerne? Kan ministeren endvidere 
bekræfte, at slutbrugerne (f.eks. de danske tv-seere) hermed bliver pålagt en ny skat/
afgift, som de ikke vil kunne afløfte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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